

# Protokoll fra årsmøte i Tasta & Omegn Sykkel Klubb 2018

Tid: Onsdag 31. januar 2018 kl. 18.30  
Sted: Kjell Arholms hus, UIS, auditorium 3, Universitetet i Stavanger

## Godkjenning av stemmeberettigede

Det var 45 stemmeberettigede til stede ved starten av årsmøtet:

Arne Fredlund, Truls Dishington, Roy Øiamo, Hilde Olsrud, Sindre Thelin Eltarvåg, Steinar Strøm, Frode Heigre, Halvor Hanasand, Andreas Richter, Anders Utbø Sakseid, Hilde Cathrine Vaskinn Hansen, Sveinung Lunde, Geir Frode Trones, Terje Liland, René Asen, Laila Helland, Jarle Hamre, Arild Nærland, Jan Olav Sørensen, Svein Erik Haugland, Dag Rune Qvam, Anders Farestveit, Håvard Lampe, Frank Sherling, Kim Iren Kroken, Jørund Hopland, Frode Steine, Tom Børve, Nils Einar Aase, Erik Forster, Atle Abrahamsen, Arash Arfaei, Per Øyvind Hinna, Alegria Hinesrosa, Thor Hesselberg, Gro Tuxen Steingilda, Jan Petter Helland, Morten Riise, Jo Henrik Jarstø, Olav Lund Jensen, Veronica Gjerde, Kenneth Pedersen, Christian Eckhoff, Trond Olav Groven og Jan Morten Auset.

## Sak 1 Godkjenning av innkalling og sakliste

- Styrets leder, Arne Fredlund, ønsket velkommen

- Sakliste:

Sak 1 Godkjenning av innkalling og sakliste

Sak 2 Valg av ordstyrer, referent og to medlemmer til å underskrive protokollen

Sak 3 Behandle årsberetning og organisasjonskart

Sak 4 Behandle regnskap i revidert stand

Sak 5 Behandle innkomne forslag og saker

i. Medlemsforslag: Endre klubbens navn til «Tasta & omegn sykkelklubb»

ii. Styreforslag: Supplere bestemmelse i klubbvedtektene § 18, punkt 2, bokstav c:

«[Styret skal:] Etter behov oppnevne komiteer/utvalg/personer for spesielle oppgaver og utarbeide mandat/instruks for disse. Styret har fullmakt til å oppnevne representanter til sykkeltinget og andre fora hvor klubben har representasjonsrett.»

iii. Styreforslag: Styret har fullmakt til å beslutte dagnadsnivået i klubben – etter råd fra årsmøtet

Sak 6 Fastsette medlemskontingent

Sak 7 Vedta budsjett

Sak 8 Foreta valg (jf. Valgkomiteens innstilling og Styrets forslag til valgkomité)

Sak 9 Annet

**Vedtak:** Innkalling og sakliste godkjent. Men med en kommentar om at en ekstrasak ville dukke opp under Sak 5. Da denne ikke var informert om som fremlagt sak på forhånd nevnes den i stedet under sak 9.

## Sak 2 Valg av ordstyrer, referent og to medlemmer til å underskrive protokollen

- Forslag om Sveinung Lunde som ordstyrer
- Forslag om Jan Morten Auset som referent
- Forslag om Dag Rune Qvam og Tom Børve til å underskrive protokollen

**Vedtak:** Alle valgt

## Sak 3 Behandle årsberetning og organisasjonskart

- Arne Fredlund leste årsberetningen og presenterte klubbens organisasjonskart

**Vedtak:** Enstemmig vedtatt

## Sak 4 Behandle regnskap i revidert stand

- Styremedlem og kasserer Andreas Richter la frem regnskap revidert av Trond Hellem Bø og Sturla Malde

**Vedtak:** Enstemmig vedtatt

## Sak 5 Behandle innkomne forslag og saker

**Sak 5.i – Endre klubbens navn til «Tasta & omegn sykkelklubb»**

Forslaget var på forhånd vedlagt innkalling og ble i tillegg lest opp av Anders Utbø Sakseid. Etter diskusjon om alternative løsninger endte det opp med en avstemming om innsendt forslag. Det må være 2/3 flertall da dette ville være en vedtektsendring. Resultatet ble For: 32 Mot: 9 Blanke stemmer: 4

**Vedtak:** Forslaget ble vedtatt

**Sak 5.ii – Supplere bestemmelse i klubbvedtektene § 18, punkt 2, bokstav c:**

«[Styret skal:] Etter behov oppnevne komiteer/utvalg/personer for spesielle oppgaver og utarbeide mandat/instruks for disse. Styret har fullmakt til å oppnevne representanter til sykkeltinget og andre fora hvor klubben har representasjonsrett.»

**Vedtak:** Forslaget ble vedtatt

**Sak 5.iii – Styret har fullmakt til å beslutte dagnadsnivået i klubben – etter råd fra årsmøtet**

Det ble diskusjoner rundt hvilke rammer det skal være for dagnadsnivået i klubben, og enighet om at forslag endres til: «Styret skal utarbeide årshjul samt en langsiktig strategi som skal behandles av årsmøtet.»

**Vedtak:** Forslaget ble vedtatt

**Sak 6 Fastsette medlemskontingent**

- Forslag om at kontingent blir endret til kr 425

Hovedårsak til at styret nå ønsker en økning er å ta høyde for generell kostnadsøkning og føre-var-prinsippet. Økonomien i klubben er god og det ble litt diskusjoner om dette var nødvendig.

**Vedtak:** Forslaget ble vedtatt

**Sak 7 Vedta budsjett**

- Styremedlem og kasserer Andreas Richter la frem budsjettet (vedlagt med endringer)

Innspill om at budsjett/regnskap settes opp med to kolonner i samme dokument til neste år slik at det blir lettere å lese innholdet. Gjerne med regnskap et par år tilbake.

Det blir to endringer i 2018 budsjettet. 1) Antall betalende medlemmer økes fra 400 til 420. 2) Sponsorinntekter minskes fra kr 125.000 til kr 115.000. Totalt utgjør endringen kr 1.500 i mindre inntekt.

**Vedtak:** Forslaget ble vedtatt

**Sak 8 Foreta valg**

**Valgkomiteens innstilling**

Hilde Hansen på vegne av valgkomiteen leste valgkomiteens mandat og innstilling:

- |                               |   |
|-------------------------------|---|
| • Innstilling til leder       | Truls Dishington (fra nestleder til styreleder) |
| • Innstilling til nestleder   | Stine Fikerud (ny)                              |
| • Innstilling til styremedlem | Sindre Thelin Eltarvåg (kasserer, ny)           |
| • Innstilling til styremedlem | Hilde Olsrud (styresekretær, ny)                |
| • Innstilling til styremedlem | Roy Øiamo (ikke på valg)                        |
| • Innstilling til styremedlem | Steinar Strøm (fra varamedlem til styremedlem)  |
| • Innstilling til varamedlem  | Frode Heigre (ikke på valg)                     |
| • Innstilling til varamedlem  | Halvor Hanasand (ny)                            |
| • Innstilling til revisor     | Trond Hellem Bø (revisor 1, tar 1 år til)       |
| • Innstilling til revisor     | Sturla Malde (revisor 2, tar 1 år til)          |

**Vedtak:** Valgkomiteens innstilling vedtatt. Valgkomité bes til årsmøtet 2019 om 1) ta hensyn til kjønnsfordeling også blant varamedlemmer, samt 2) presisere om styrets medlemmer velges for 1 eller 2 år av gangen.

**Styrets forslag til valgkomité**

Arne Fredlund på vegne av styret leste styrets forslag til valgkomité:

- Hilde Hansen
- Anders Utbø Sakseid
- Andreas Richter

**Vedtak:** Styrets forslag til valgkomité ble vedtatt

**Sak 9 Annet**

- TOSK inviteres til å påta seg arrangøransvaret for Hammer Classic

Arne Fredlund introduserte Roy Hegreberg fra Tour des Fjords som informerte om det nye Hammer konseptet og om våre muligheter til å påta oss arrangøransvaret her. I praksis vil det være en liten gruppe på 4-5 medlemmer som håndterer dette, og ikke legge beslag på for mye dagnadsarbeid. Vi kunne ikke stemme på et ja eller nei nå, mer informasjon må hentes inn. Årsmøtet ble enige om følgende:


«Årsmøtet pålegger styret å vurdere tilbud/forespørsel om at TOSK helt eller delvis påtar seg arrangøransvaret for turrittet Hammer Classic.»

**Vedtak:** Forslaget ble vedtatt

Påtroppende styreleder Truls Dishington benyttet anledningen til å overrekke blomster til både avtroppende hærfører Arne Fredlund og skattemester Andreas Richter, for en fantastisk jobb i TOSK styret gjennom flere år. Resten av styret, utgående styremedlemmer (Line Hesby Nessa), ordstyrer Sveinung Lunde og andre som bidrar i klubben ble også takket. Han takket også for tilliten han har fått og er svært motivert for jobben videre.

**Årsmøtet hevet.**

**ProtokollsSignatur:**

7/2-18   
Dag Rune Qvam

12/2   
Tom Børve